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Konsesjonssøknad for Sundheimselvi kraftverk  -  Høringsuttalelse fra

Sundheimselvi falleierlag

Det vises til konsesjonssøknad for Sundheimselvi kraftverk og brev datert 28.4.2015 fra NVE

med informasjon om at konsesjonssøknad for Sundheimselvi kraftverk nå er lagt ut til høring.

Sundheimselvi falleierlag behandlet saken på årsmøtet 11.5.2015 og besluttet å fremme

følgende høringsuttalelse:

.  Sundheimselvi falleierlag vil på det sterkeste anbefale en utbygging av alternativ 1,

d.v.s. en full utbygging der et fall på 371 høydemeter utnyttes. Dette vil gi betydelig

mer produksjon av ny fornybar kraft enn ved en utbygging av alternativ 2. Flere

falleiere vil få ta del i verdiskapningen i form av falleie og muligheten til å delta i

utbyggingsselskapet. Vi mener at de positive virkningene i form av økt

kraftproduksjon og lokal verdiskapning må veie tyngre enn de negative

konsekvensene i dette tilfellet. De negative konsekvensene for biologisk mangfold vil i

stor grad kunne avbøtes ved slipp av minstevassføring. Etter en utbygging vil fortsatt

47  %  av tilgjengelig vassmengde gå i vassdraget.

.  Dersom alternativ 1 ikke kommer til gjennomføring bør alternativ  2  justeres ved at

inntaket flyttes lenger opp i elven. Dette vil gi mer produksjon og flere falleiere vil dra

nytte av utbyggingen. Det er begrenset med registrerte rødlistearter i den nedre delen

av den øverste bekkekløften. Et alternativ kan være å flytte inntaket like oppstrøms

brua på kote 593. Dette vil gi betydelig mer produksjon, flere falleiere vil dra nytte av

utbyggingen, adkomstvegen til inntaket ligger klar og den mest verdifulle delen av

naturtypen vil forbli urørt.

Vi håper med dette at NVE vil ta hensyn til våre innspill ved behandling av søknaden.

Med vennlig hilsen

for Sundheimselvi falleierlag

Bjarte Guddal

styreleder


